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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-08/2020 
Datum:  15. 12. 2020 

   
ZAPISNIK 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 15. 12. 2020, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana 
Kastelic, Goran Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Damjan Birtič, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, 
Romana Velišček 
 
Opravičeno odsotni: Denis Rusjan, Boris Šfiligoj 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, 
Roman Anzeljc – IPOD d.o.o., Andrej Colja, Erika Koncut  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 2. dopisne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Predstavitev idejne zasnove »Parkirišče v naselju Šmartno«  
5. Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembi Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek  
6. Obravnava in sprejem Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2021 – hitri postopek 
7. Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2021   
8. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Vedrijan  
9. Poročilo aktivnosti Civilne zaščite Občine Brda  
10. Pobude in vprašanja svetnikov  
11. Realizacija sklepov 2. dopisne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 2. dopisne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 2. dopisne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 2. dopisne seje.  
 

Ad 3.  
 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 15. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 15. redne seje.  
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Ad 4. 

 
Predstavitev idejne zasnove »Parkirišče v naselju Šmartno« 
 
Idejno zasnovo predstavita Dejan Rusjan in Roman Anzeljc iz podjetja IPOD d.o.o.  
 
Predmet idejne zasnove je ureditev novih parkirnih prostorov v naselju Šmartno ob regionalni cesti R2/402 odsek 
Gonjače – Dobrovo. Poleg parkirnih prostorov je predvidena ureditev priključka in dostopne poti do njih ter 
odvodnjavanje in javna razsvetljava. 
 
Naselje Šmartno je zaradi svoje arhitekturne in zgodovinske dediščine postalo zelo obiskana turistična destinacija. 
Glede na novi odlok o prometni ureditvi vasi je potrebno zagotoviti večje število parkirnih mest izven vaškega obzidja. 
Poleg tega pa zaradi vse večjega števila turistov in prireditev je primanjkljaj parkirnih mest vse bolj opazen. Parkiranje 
ob prireditvah je zelo problematično, saj avtomobili parkirajo ob regionalni cesti, kar ogroža njeno prevoznost in 
prometno varnost, zato je nujno potrebno urediti dodatna parkirišča. 
 
Glede na sprejeti OPN je predvidena površina za prometne ureditve na severozahodu strnjenega naselja Šmartno pod 
javno potjo JP520581 in levo ob regionalni cesti R/402 Gonjače – Šmartno. Glede na konfiguracijo terena in velike 
višinske razlike, je bilo v že izdelanih idejnih zasnovah prikazana rešitev več variant z ureditvijo dostopne poti do 
zemljišč in prostorov pod Padrati, ki pa se zaradi visokih stroškov in težave pri pridobivanju zemljišč išče druge rešitve. 
 
Nova rešitev je predvidena z ureditvijo parkirišča ob levem robu regionalne ceste na delu površine, kjer ima Občina 
Brda v lasti večji del zemljišča, preostali manjši del pa namerava še pridobiti.  
 

 
 
 
Dušana Bevčarja zanima, kam bo odtekala meteorna voda.  
 
Roman Anzeljc pojasni, da bo meteorna voda odtekala na najnižji točki pod samim parkiriščem, registriranem kot 
vodno zemljišče.  
 
Župan Franc Mužič pove, da se problematika reševanja parkirnih mest v Šmartnem rešuje že več let, ampak glede na 
vse aktivnosti, ki se peljejo v vasi Šmartno, je potreba po dodatnih parkiriščih vse večja. Meni, da je trenutno 
predstavljena varianta najcenejša in jo podpira. Projekt bi bil izpeljan v dveh fazah.   
 
Dušan Bevčar meni, da je zadeva zastavljena preširoko in zanima ga, zakaj je zasnovana dvosmerna cesta. Ali se ne bi 
dalo urediti vhoda spodaj in izhoda na vrhu. S tem bi pridobili določen prostor. Pod parkiriščem se pojavi zid v dolžini 
235m. Gre za ogromno količino gradbenega materiala.  
Zanima ga časovnica izgradnje parkirišča za obe fazi. Ali se ne bi dalo dobiti z obstoječim parkiriščem kakšen 
kompromis oz. ali se je iskalo kakšne variante tudi v tej smeri? Ali je v ceni vključen tudi odkup zemljišča in ali je bil že 
sklenjen dogovor z lastniki zemljišča? 
 
Roman Anzeljc pojasni, da je predvideno pravokotno parkirišče, ki je optimalno, pridobi se največ parkirnih prostorov 
na daljši površini. Vsako dodatno priključevanje povzroči lahko dodatne težave in s tem manj parkirišč.  
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Dejan Rusjan pojasni, da je potrebno po pripravi idejne zasnove pripraviti DIIP – predinvesticijski dokument, kjer je 
potrebno vse zadeve definirati. Predvideno je, da se v letu 2021 pripravi projektno dokumentacijo in seveda pridobi 
gradbeno dovoljenje, kar pomeni tudi odkup potrebnih zemljišč, ki so v lasti ene družine. Cena še ni znana, saj je 
potrebno najprej opraviti cenitev. Ne gre za kmetijske površine, ampak za prometne površine za umirjen promet. 
Glede na to, da ima lastnik na zemljišču zasajenih nekaj oljk bo potrebno plačati tudi neko odškodnino. V sled 
navedenega bi bila gradnja prve faze možna v letu 2022.    
 
Roman Anzeljc glede povezave na obstoječe zemljišče pove, da so potekali razgovori, vendar do kompromisa ni prišlo, 
saj so lastniki obstoječega vhoda zahtevali poseben vhod na javno parkirišče.  
 
Silvan Peršolja pozdravlja, da je prišlo končno do konkretne rešitve. Glede na teren ga zanima, kaj pomenita 
stroškovno dve kamniti zložbi v primeru izgradnje t. i. »ribje kosti«.  
 
Roman Anzeljc pojasni, da dve kamniti zložbi dejansko ne pomenita nič, ker sta predvideni na drugem mestu.   
 
Silvan Peršolja sprašuje, ali so potekali kaki razgovori, glede na to, da gre za poseg v ne občinska zemljišča.   
 
Dejan Rusjan pojasni, da so pogovori z lastniki zemljišč potekali in glede na to, da je pridobitev parkirišč bistvenega 
pomena za vas Šmartno se s projektom strinjajo. Seveda bodo zahtevali odškodnino za oljke, kar je razumljivo. Čim bo 
pripravljena dokumentacija za parcelacijo bo občina z lastniki stopila v stik. Seveda bodo potrebni tudi dodatni 
razgovori. Ne gre za kmetijsko zemljišče ampak zazidalno zemljišče za prometno infrastrukturo. Seveda so se 
pripravljeni pogovarjati, predlagali so celo, da bi za spodnji del zemljišča dali pobudo za spremembo namenske rabe za 
potrebe parkirišča. To bi lahko zagotovili že v tem postopku spremembe prostorskega plana.  
 
Silvan Peršolja sprašuje, ali obstaja še kaka varianta, v kolikor pride do morebitnih zapletov in v kolikor bo kamnita 
zložba hud poseg v naravo, da bo privedlo do dodatnih stroškov.  
 
Roman Anzeljc meni,  da zložba kot sama, glede samih konstrukcij in umestitve v prostor, če je zgrajena iz kamna, ki je 
nekje lokalnega izvora, ne kazi pokrajine. Možno je tudi, da bo prišlo do odstopanja v številu parkirišč, saj je vse 
odvisno od naravovarstvenih  pogojev.  
 
Silvan Peršolja pove, da obstaja pas med cesto in zgornjim robom parkirišča, ki sedaj služi kot improvizirano parkirišče 
ob velikih prireditvah. Če se brežina uredi, da se je ne oslabi in primerno ojača, se tam lahko še vedno parkira.  
 
Roman Anzeljc pojasni, da v kolikor bi hoteli imeti neko razširjeno bankino, bi zložbo dvignili više in dobili širšo 
površino, ki bi lahko bila kot neka površina za hojo med Gonjačami in Šmartnim oz. pločnik. Pridobiti bi bilo potrebno 
soglasje DRSI.    
 
Silvan Peršolja pove, da v kolikor se naleti na kakršnekoli težave, bo potrebno najti ustrezne rešitve, da se zadeva 
izgradnje parkirišč v Šmartnem ne ustavi iz tehničnih in stroškovnih razlogov.  
 
 Gorana Simčiča  zanima, kolikšen del parcele predstavlja del, ki ni v občinski lasti.   
 
Roman Anzeljc pojasni, da gre za polovico parkirišča.  
 
Goran Simčič meni, da bi bilo potrebno pripraviti nek stroškovnik. Ali drži dejstvo, da je toliko bolj drago, kot da bi našli 
nek kompromis z lastniki.  
 
Teja Jelina sklepa, da se bo uporabo parkirišč računalo in da se bo s tem povrnila investicija. Zanima jo, ali se bo 
uporabo parkirišč zaračunalo ne samo dnevnim turistom ampak tudi gostom. S tem se bo vedelo koliko % teh gostov 
bo parkirišče uporabljalo, da se v bodoče ne bi dogajalo, da bi ostali brez parkirnih prostorov. Predlaga, da se v zvezi s 
tem pripravi nek izračun.  
 
Silvan Peršolja meni, da je najprej potrebno počakati, da se pridobi gradbeno dovoljenje. Gre samo za to, da ne bi 
prišlo iz katerihkoli razlogov (tehničnih, finančnih, prostorskih,…) do odlaganja reševanja tega problema. Če se začne 
sedaj, kolikšen bo zaslužek s parkiriščem in ali se investicija splača ali ne, te razprave ne podpira. Gotovo je, da bo 
potrebno na parkirišču vzpostaviti nek red, ampak o tem se bo potrebno pogovarjati, ko bo parkirišče zgrajeno. To 
parkirišče bo tudi za potrebe vaščanov in njihovih družin, prireditev, pogrebov,….. 
 



Stran 4 od 9 

 

V kolikor se med izvajanjem tega projekta naleti na probleme (tehnične, finančne, zakonodajne,…) naj se nemudoma 
pristopi k iskanju drugačnih rešitev tako, da se problem parkirišča ne oddaljuje.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da bo občina na javni razgrnitvi poizkusila rešiti namensko rabo – OPN. To pomeni, kjer je sedaj 
kmetijsko zemljišče, bo postalo stavbno zemljišče in se bo lahko pridobilo gradbeno dovoljenje. V času trajanja javne 
razgrnitve se bodo zbirale pripombe in predlogi. Projekt izgradnje parkirišča Šmartno pa je tako strokovna podlaga, ki 
je bila na seji predstavljena in je osnova za pripravo DIIP-a, kjer se določi termine, finance, vire,…vse podrobnosti. Ko 
je DIIP potrjen se lahko vnese projekt v Načrt razvojnih programov in začnejo teči aktivnosti (projektiranje, geološka 
geomehanska raziskava terena, cenitve, pogovori, postopek pridobitve gradbenega dovoljenja, izdelava 
dokumentacije za javni razpis itd.) 
 
Anita Manfreda pojasni, da je projekt bil predstavljen na seji občinskega sveta. V kolikor se občinski svet v večini z njim 
strinja in se podpira vse podane pripombe, se lahko pospešeno dela na projektu. Dokumentacija, ki se jo potrebuje za 
nadaljevanje postopka se pospešeno dela. Predvideno je, da bo pridobljeno gradbeno dovoljenje vključno z odkupom 
zemljišča izvedeno  v naslednjem letu. Razpiše se javni razpis in parkirišča bodo v 1. fazi v letu 2022 končana. Tak je cilj 
in namen.        
 

Ad 5. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembi Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek 
 
Spremembo Proračuna Občine Brda za leto 2021 predstavi Beti Kumar.  
 
Sprememba Proračuna za leto 2021 upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna niso bila znana ter zahtevajo 
spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. 
Prihodki se povečujejo za 2,5 %, odhodki pa za 5,7 %. 
 
Večje spremembe v spremembi Proračuna za leto 2021: 

• Povečanje prihodkov iz naslova dohodnine za 275.547 Eur, na podlagi višje povprečnine, ki znaša 628,20 Eur. 
Izračun primerne porabe, dohodnine in finančne izravnave za leti 2021 in 2022 temeljita na razpoložljivih podatkih 
o številu in starostni strukturi prebivalcev, dolžini lokalnih cest in javnih poti ter površini občin (13. člen ZFO, ter 
dohodnini iz 3. odstavka 6. člena ZFO); 

• Povečanje prihodkov iz naslova okoljske dajatve za onesnaževanje okolja zaradi odvajanja odpadnih voda za 
53.000 Eur, glede na realizacijo v preteklem letu; 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova koncesijskih dajatev od posebnih iger na srečo za 140.000 Eur, glede na trenutne 
razmere v državi vezane na COVID-19; 

• Povečanje prihodkov iz naslova prihodkov od nadomestila za dodelitev služnostne pravice in ustanovitev stavbne 
pravice za 100.000 Eur. Sredstva bomo prejeli iz naslova vzpostavitve širokopasovne infrastrukture (optika); 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova komunalnih prispevkov za 300.000 Eur, glede na trenutne razmere v državi; 

• Povečanje prihodkov iz naslova prispevkov in doplačila občanov za izvajanje določenih programov tekočega 
značaja za 22.000 Eur glede na realizacijo v preteklem letu ter poračuna najemnin za grobove za vsa pokopališča; 

• Zneske prihodkov od prodaje zemljišč in neopredmetenih sredstev smo uskladili oz. popravili glede na dejanske 
cenitve; 

• Prihodek iz naslova donacij je višji za 50.000 Eur iz naslova projekta Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže 
– I. faza. Glede na nato, da smo vlogo na Fundacijo za šport poslali v mesecu decembru 2020, pričakujemo 
prihodke v letu 2021; 

• Višji transferni prihodki v znesku 193.894 Eur: Prejeta sredstva iz državnega proračuna za investicije predstavljajo 
oceno v znesku 352.897 Eur, prejeta sredstva iz državnega proračuna za tekočo porabo predstavljajo oceno v 
znesku 24.622 Eur, sredstva iz evropskih strukturnih skladov v skupni višini 192.440 Eur. Največji prihodek je iz 
naslova projekta Poslovna cona Dobrovo iz naslova koriščenja EU; 

• Predvidena sredstva iz naslova ostala prejeta sredstev iz proračuna EU so iz naslova projekta WiFi4EU v znesku 
15.000 Eur; 

• Nova postavka Občinske blagajne: Sredstva na postavki so predvidena v višini 3.000 eur in so namenjena 
pokrivanju stroškov občinske blagajne; 

• Povečanje sredstev Proračunske rezerve: Glede na izdatke, ki še nastajajo v zvezi z ukrepi preprečevanja širitve 
koronavirusa SARS-CoV-2 (COVID-19) in še bodo nastajali v letu 2021 je predlagan višji znesek; 

• Nova postavka Projekt WIFI4EU: sredstva so predvidena v višini 17.200 Eur. Cilj projekta je občanom in 
obiskovalcem zagotoviti dostop do interneta visoke kakovosti prek brezplačnih dostopnih točk Wi-Fi na javnih 
mestih; 
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• Povečanje oz. uskladitev postavke plače delavcev občinske uprave in režijskega obrata: V skladu z zakonom se 
upošteva napredovanja posameznih zaposlenih. Skladno z Zakonom o ukrepih na področju plač in drugih stroškov 
dela v javnem sektorju za leti 2020 in 2021 javnim uslužbencem in funkcionarjem od 1. julija 2020 dalje pripada 
del plače za redno delovno uspešnost in se izplačuje v skladu z določbami Zakona o sistemu plač v javnem 
sektorju. 

• Nova postavka Podpora investicij v kmetijstvu: Postavka je namenjena spodbujanju investicij in razvoja v 
kmetijstvu. Sredstva se razdelijo preko javnega razpisa na podlagi Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju 
spodbujanja investicij in razvoja v kmetijstvu in so planirana v višini 20.000 Eur; 

• Nova postavka Spodbujanje razvoja podjetništva: Postavka je namenjena spodbujanju investicij in razvoja 
podjetništva v občini na podlagi javnega razpisa. Planiran je znesek 50.00 Eur. 

• Povečanje sredstev na postavki Projekt Poslovna cona Dobrovo: V sklopu omenjenega projekta je predvidena 
izgradnja ustrezne komunalne infrastrukture in dostopnih cest znotraj poslovne cone na Dobrovem z namenom 
zagotovitve ustreznih pogojev mikro, malim in srednje velikim podjetjem za opravljanje svojih poslovnih 
dejavnosti. V letu 2021 je predviden odkup zemljišča in izvedba del na območju II. faze. Sredstva so planirana v 
višini 365.765 Eur. 

• Nova postavka Sofinanciranje vzdrževanja CERO Nova Gorica v zapiranju: Občine souporabnice zbirnega centra 
CERO Nova Gorica v zapiranju, ki je v lasti Mestne občine Nova Gorica so dolžne sofinancirati stroške vzdrževanja 
iz Okoljevarstvenega dovoljenja za to območje (povrniti sorazmeren del stroškov financiranja, glede na količine v 
preteklosti odloženih odpadkov). Znesek sofinanciranja je planiran v višini 50.000 Eur; 

• Nova postavka Odstranjevanje nedovoljenih avtomobilskih odpadkov in avtomobilov je planirana v višini 2.000 
Eur; 

• Povečanje postavke Nakup stavbnih zemljišč za 64.863 Eur; 

• Zaradi zmanjšanih proračunskih prihodkov kot posledice epidemije nalezljive bolezni COVID-19, se sredstva 
namenjena javnim razpisom s spremembo Proračuna Občine Brda za leto 2021 zmanjšajo za 25%, le sredstva 
razpisa za društva na področju socialno humanitarnih dejavnosti smo povečali; 

• Povečanje postavke dejavnost javnih vrtcev in postavke popusti pri plačilu razlike med ceno programov in plačili 
staršev v občini Brda glede na novo sprejete cene za program vrtca v Občini Brda, ki je začela veljati s 1. 9. 2020; 

• Zmanjšanje postavke Prizidek vrtca na Dobrovem: V letu 2021 je predvidena izdelava projektne dokumentacije, 
gradnja pa v naslednjem letu; 

• Postavka Ureditev igrišča pri vrtcu Kojsko: investicija se je prenesla iz leta 2020 v leto 2021. Predvidena je izdelava 
potrebne dokumentacije in izvedba gradbeno obrtniških del. 

• Povečanje postavke investicije in investicijsko vzdrževanje osnovnih šol za 20.000,00 Eur. Planirana je prenova 
učilnice za gospodinjstvo, sanacija podpornega zidu pod šolskim igriščem ter za ostale manjše investicije in nabave 
opreme za potrebe šole. 

 
Gorana Simčiča zanima, koliko sredstev je na proračunski postavki ZTKMŠ v letu 2020 ostalo, saj glede na situacijo ni 
bilo izvedenih dejavnosti in bi mu lahko sredstva nakazali za naslednje leto. Meni, da bi v letu 2021 lahko namenili 
manjši znesek zaradi tega, ker vsega v letu 2020 niso porabili.  
 
Goran Simčič še doda, da je znesek v višini 20.000 EUR za pomoč kmetijstvu premajhen.   
 
Anita Manfreda pojasni, da se proračunska postavka pomoč v kmetijstvu uvaja na novo. Sredstva so namenjena kot 
neka vzpodbuda za ureditev poljskih poti na način, da se preko javnih razpisov dodeli neka sredstva kmetom. S tem se 
jih vzpodbudi, da se jih več za to odloči. V razpis bi vključili tudi pomoč kmetom pri zavarovanju posevkov (toča, 
suša…).     
 
Goran Simčič predlaga, da se v javnem razpisu postavi pogoj, da poljske poti ostanejo urejene in prevozne.  
 
Anita Manfreda še doda, da je v sled temu potrebno pripraviti tudi ustrezne pravilnike, ki bodo usklajeni z zakonodajo 
in na podlagi teh pravilnikov se bo lahko izvajalo javne razpise in razdelilo sredstva, seveda v sodelovanju z ustreznimi 
komisijami.  
 
Kar se tiče sredstev za spodbujanje podjetništva pove, da gre za podoben javni razpis. Potrebno je najprej pripraviti 
pravilnik, ki mora biti predhodno usklajen s pristojnimi ministrstvi. S tem javnim razpisom bi lahko podjetnikom 
omogočili pokritje dela najemnin, s tem, da se to izključuje, saj tisti, ki bodo sredstva pridobili s strani države, ne bodo 
morali kandidirati za sredstva na občinskem javnem razpisu. Prav tako bodo podjetniki lahko kandidirali za nakup 
opreme, nakupe nepremičnin oz. zadeve, ki jih ta trenutek podjetniki potrebujejo. Gre za željo po vzpodbuditvi tudi 
tega dela gospodarstva.   
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Spremembo Proračuna Občine Brda za leto 2021, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj.   

 
Ad 6. 

 
Obravnava in sprejem Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2021 – hitri postopek 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Sredstva proračunske rezerve se uporabljajo za financiranje izdatkov za odpravo posledic naravnih nesreč, kot so 
potres, poplava, zemeljski plaz, snežni plaz, visok sneg, močan veter, toča, žled, pozeba, suša, množični pojav nalezljive 
človeške, živalske ali rastlinske bolezni, druge nesreče, ki jih povzročajo naravne sile in ekološke nesreče. 
V proračunsko rezervo se izloča del skupno doseženih letnih prejemkov proračuna v višini, ki je določena s 
proračunom, vendar največ do višine 1,5 % prejemkov proračuna. Del sredstev se izloča v rezerve začasno vsak mesec, 
dokončno pa po zaključnem računu proračuna za preteklo leto.  
Sklad proračunske rezerve Občine Brda na dan 30.11.2020 znaša 24.189,51 Eur. Znesek porabe do konca leta 2020 bo 
prikazan v Zaključnem računu. V letu 2021 bo v sklad proračunske rezerve izločen znesek predviden v spremembi 
proračuna v višini 30.000 Eur. 
 
O porabi sredstev proračunske rezerve v posameznem primeru do višine, ki jo določa odlok, s katerim se sprejme 
občinski proračun (po našem odloku 5.000 Eur), odloča župan na predlog za finance pristojnega organa občinske 
uprave in o porabi sredstev obvešča občinski svet s pisnimi poročili. 
V drugih primerih porabe sredstev proračunske rezerve, ki presega višino, določeno z odlokom o proračunu, odloča 
občinski svet občine s posebnim odlokom, katerega vam podajamo v obravnavo in sprejem. 
 
S sprejemom predlaganega odloka dodatne finančne obveznosti ne bodo nastale. Odlok namreč pomeni pravno 
podlago za razdelitev sredstev proračunskega sklada, ne pa podlage za zagotovitev sredstev, kot jo predstavlja 
občinski proračun. 
S predlaganim odlokom se bo financiralo izdatke za odpravo finančnih posledic koronavirusa, zato je sprejem 
predmetnega odloka po hitrem postopku utemeljen.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o porabi proračunske rezerve za leto 2021, v prvi obravnavi. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o porabi proračunske rezerve za leto 2021.  
2. Ta sklep velja takoj. 

  
Ad 7.   

 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2021 
 
Terminski plan predstavi Anita Manfreda.  
 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda služi za potrebe operativnega delovanja, tako občinske uprave kot 
občinskega sveta. Točke se bodo dodatno umeščale na seje, glede na potrebe, ki se bodo pojavljale tekom leta. 
 

V letu 2021 se predvideva osem rednih sej in slavnostna seja Občinskega sveta Občine Brda. 
Prva seja (16. redna seja) je planirana 2. februarja 2021 
Druga seja (17. redna seja) je planirana 9. marca  2021.  
Tretja seja (18. redna seja) je planirana 13. aprila 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Zaključnega računa Občine Brda za leto 2020. 
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Četrta seja (19. redna seja) je planirana 18. maja 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Rebalansa 1 Občine Brda za leto 2021 in potrditev nagrajencev Občine Brda. 
Slavnostna seja Občine Brda je planirana 11. junija 2021. 
Peta seja (20. redna seja) je planirana 7. septembra 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Polletnega poročila Občine Brda za leto 2021.  
Šesta seja (21. redna seja) je planirana 12. oktobra 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Rebalansa 2 Občine Brda za leto 2021. 
Sedma seja (22. redna seja) je planirana 16. novembra 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Proračun Občine Brda za leti 2022 in 2023 – 1. obravnava. 
Osma seja (23. redna seja) je planirana 21. decembra 2021 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega reda: 
Proračun Občine Brda za leti 2022 in 2023 – 2. obravnava 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2021.  
2. Ta sklep prične veljati takoj 

 
Ad 8. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Vedrijan 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za odkup zemljišča parc. št. 993/1 k. o. Vedrijan. Zemljišče v naravi predstavlja 
stopnišče in dostop do stanovanjske hiše. Na parceli je trenutno zaznamba javnega dobra, zato prodaja ni mogoča. 
Pridobljeno je tudi pozitivno mnenje VS Vedrijan k prodaji omenjenega dela zemljišča (24 m2). 
Nepremičnina ne služi več namenu zaradi katerega je pridobila zaznambo javnega dobra poti, saj pot ne poteka več po 
navedeni parceli.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro - pot nepremičnina parcela  2282 993/1 katastrska občina 2282 
VEDRIJAN parcela 993/1 (ID 7106812).  

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha  imeti značaj javnega dobra - poti in postane lastnina Občine 
Brda. 

3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 9. 

 
Poročilo aktivnosti Civilne zaščite Občine Brda 
 
Poveljnik štaba Civilne zaščite Občine Brda, Andrej Colja, Občinski svet Občine Brda seznani s poročilom v zvezi z 
aktivnostmi štaba glede drugega vala epidemije COVID 19. 
 

Ad 10. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Vilko Prinčič 
Predlaga, da se preveri in v odlok o pokopališkem redu doda ustrezen člen, ki se navezuje na raztros pepela.   
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
Glede na to, da je v Brdih nekaj zelo aktivnih društev, ki za svoje delovanje potrebujejo prostore ne samo za 
sestankovanje ampak tudi za svoje rekvizite/pisarne/dodatno ponudbo storitev, bi bilo potrebno razmisliti, kje bi se za 
ta društva lahko zagotovilo nek prostor oz. glede na to, da je Občina Brda primer dobre prakse pri pridobivanju 
sredstev, kje bi lahko za to dobili sredstva.  
 
Dušan Bevčar 
Zasledil je podatek in sicer, da je Občina Brda na 202. mestu (od 212 občin) v Sloveniji glede na pokritost z internetom. 
Kako je lahko prišlo do tega in kaj lahko občina pri tem stori, da se zadeve popravijo.   



Stran 8 od 9 

 

Romana Velišček 
 
Kot predstavnica Komisije za socialna vprašanja poda naslednjo pobudo, kateri se pridružuje tudi podžupan Žarko 
Kodermac:  
 

 
 

 

 
Teja Jelina 
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Doda pa še, da je zelo presenečena nad tem, da nihče od članov občinskega sveta na seji ni izpostavil oz. vprašal o 
novem napisu na krožnem križišču v Gonjačah. Meni, da bi moral občinski svet reagirati na to temo.  
 
Goran Simčič meni, da bi se bilo potrebno opredeliti ali gre v tem primeru za vandalizem ali ne. To se ne sme dogajati. 
S strani občine bi morala biti podana neka reakcija. Sam je tega mnenja, da je to vandalizem.     
 
Župan Franc Mužič pove, da je nad tem napisom bil presenečen. Na občini so se tudi pozanimali in dobili odgovor, da 
je napis napisan z barvo, ki bi se morala s časom izbrisati. Pogovarjali so se celo o tem, da bi naročili čiščenje, vendar bi 
s tem bila narejena še večja škoda.  
 
Silvan Peršolja meni, da v kolikor bo še vedno prihajalo do tega, se zadeva na primeren način izbriše brez dajanja 
kakršnegakoli velikega poudarka. Seveda pa to ni nek način izražanja.  
 
Lilijana Kastelic pove, da sama ni niti razmišljala, da to ne bi bil vandalizem in da se bo to počasi samo odstranilo. 
Pisanje po nekem urejenem zidu je vsekakor vandalizem.  
 
Goran Simčič 
Glede na izkušnje iz sosednjih občin predlaga v razmislek, da bi se določen znesek v občinskem proračunu dalo v 
obravnavo občanom, kot participativni proračun. Občani bi tako podali pobude o katerih bi odločala posebna komisija 
ali pa občinski svet.  S tem bi občanom omogočili, da bi lahko sami odločali o določenem projektu v njihovem kraju.  
 

Ad 11. 
 
Realizacija sklepov 2. dopisne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 20.05.    
 
 
 
    Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


